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Hieronder een weergave van een aantal opmerkingen uit de chat als toevoeging op het 

verslag. 

Invoegen chat transcript Dialoogtafel 4 

 

Vlietwensen zet betaalde Facebook advertenties in, om zo bepaalde doelgroepen te 

bereiken. Wij zien vooral met name weinig initiatieven van jongeren. Daarom proberen we 

gericht op jongeren wel eens te adverteren, zodat ook zij een burgerinitiatief organiseren. 

 Goedenavond,In stompwijk hebben we bij verschillende klankbord groepen zoals 

bereikbaar stompwijk. daar zitten bewoners in daar hoor ik dat de burger wel gehoord 

wordt maar veelal niet aan gehoord wordt. Hoe zien jullie dat? 

 Wens jullie verder succes. Veel werk verricht. Moet naar ALV GBLV. Wil graag inbrengen 

dat de raad in mei 2017 reeds een motie (292) heeft aangenomen bij bouwprojecten een 

communicatieplan te maken. Volgens mij sluit dit aardig aan bij de huidige voorstellen. 

 Vraag over de jongeren, vroeger hadden we de jongerenraad. Zou dat weer terug moeten 

komen? 

 Vlietwensen heeft budget beschikbaar voor burgerinitiatieven, zowel voor jong als oud. Dus 

dat is al geregeld vanuit de Gemeente. 

 wij willen in prinsenhof jongeren en ouderen graag bij en tot elkaar brengen 

 We hebben bij de verkiezingen een jongerendebat. 

 gewoon op raadsleden, burgemeester afstappen met een goed idee 

hoe betrekken we jongeren? kan dat ook met iets abstracts als participatie? of liever een 

concreet onderwerp? of iets uit eigen buurt? 

 ik denk dat het zeker met zo iets abstracts kan als participatie. Het moet dan alleen wel wat 

meer gericht zijn op de jongeren bijvoorbeeld door een leuk kort filmpje te maken. 

 Er wordt een handboek participatie geschreven met jullie input en dat gaat deze week nog 

naar de raad 

 wanneer verwacht men dat dit met de raad word besproken? 

 Dat is aan de raad maar uiterlijk 8 juni 

 maar dan eerst in de commissie toch? en in de beeldvorming wellicht? 

09/Apr 

 26 mei commissie samenleving 

 Commissie Samenleving is op 26 mei 


